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Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
hebben enkele fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te 
leggen over de brief van de Minister d.d. 14 december 2016 over het 
inspectierapport Webarchivering bij de centrale overheid van de Erfgoed-
inspectie (Kamerstuk 29 362, nr. 257). 

De voorzitter van de commissie,
Wolbert 

De adjunct-griffier van de commissie,
Bošnjaković 
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I Vragen en opmerkingen uit de fracties  

De leden van de PvdA-fractie hebben kennisgenomen van het inspectie-
rapport Webarchivering bij de centrale overheid van de Erfgoedinspectie. 
Websites nemen een steeds centralere rol in bij het contact tussen 
overheid en burger, en vallen daarom onder de Archiefwet. Toch wordt 
deze wet ten aanzien van websites en sociale media momenteel nog niet 
of niet voldoende nageleefd. Slechts twee procent van de organisaties 
binnen de centrale overheid archiveert deze informatie. Dit is een 
probleem, omdat burgers op overheidscommunicatie moeten kunnen 
vertrouwen, het kan bijvoorbeeld als bewijs dienen in een juridische 
procedure. Daarnaast kunnen uitingen op overheidswebsites en sociale 
media in de toekomst van belang zijn voor historisch en cultureel 
onderzoek. De leden beamen daarom het belang van een verbetering van 
de webarchivering bij de centrale overheid. Net als de Minister onder-
schrijven zij de aanbevelingen uit het rapport. Echter, deze leden vragen 
hoe de Minister concreet van plan is deze aanbevelingen te implemen-
teren. Wat komt er bijvoorbeeld precies in de handreiking en het voorstel 
te staan en welke prioriteiten worden gelegd? Hoe is de Minister 
voornemens een duidelijker beleidskader te scheppen en hoe denkt de 
Minister de inherente vluchtigheid van elektronische communicatie 
effectief samen te brengen met de duurzaamheid van archivering? Op wat 
voor termijn streeft de Minister ernaar dat alle overheidsorganisaties hun 
webarchivering op orde hebben en waarom is deze termijn haalbaar? 
Kortom, wat zijn de doelen en ambities om de aanbevelingen van het 
rapport te implementeren, zo vragen de genoemde leden. 

II Reactie van de Minister 
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